

主日学家庭反馈单

撒种的比喻

第3课

落在荆棘里的种子

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，在撒种比喻系列的第三课中，我们学习了：许多人虽然听见了福音，也就是神所赐的救恩，但他们更挂心的却是日常生活中的各种事情。他们花很多时间努力赚更多的钱，认为自己拥有的钱越多，就会越快乐。遗憾的是，事实并非如此。只有借着神的独生子耶稣基督，与神建立真实的关系，人才能得到真正的喜乐。本课经文：马太福音 13:7、22

牢记神的话语：



一个人不能事奉两个主；不是恶这个、爱那个，就是重这个、轻那个。你们不能又事奉神，又事奉玛门。（马太福音 6:24）

请在这一周里，和孩子一起练习背诵这节经文。把经文写在一张纸上，但故意留出几个关键词，让孩子填写缺少的词语。同时，教孩子怎样根据圣经的书名、章节和节数，找到这段经文。

建议的亲子活动：



这一周，每天晚饭后，全家一起分享：今天每个人是怎样花时间亲近神的？我们很容易让一些不太重要的事情，占据原本应该用来亲近神的时间。请全家一起讨论，每个人可以怎样避免这种情况发生。也可以安排一段全家共同亲近神的时间。



每天的祷告：

亲爱的主，求你帮助我们正确安排生命中各样事情的优先次序。让我们始终专注于你，以及圣经中赐人生命的话语。愿我们的心不断渴望与你更加亲近。求你保守我们，不让对世上事物的追求妨碍我们与你的关系。帮助我们善用你所赐的恩赐来荣耀你。奉耶稣的名祷告，阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, in our third lesson on the parable of the sower, we learned that many people hear the Good News, which is the gift of salvation, but they are more worried about their day to day activities. They spent a lot of time trying to get more money. They think that the more money they have, the happier they'll be. Sadly this just isn't true. People can only be truly happy when they have a genuine relationship with God, through His one and only Son, Jesus Christ. (Scripture used: Matthew 13:7, 22)

Words to Remember:



"No one can serve two masters. Either you will hate the one and love the other, or you will be devoted to the one and despise the other. You cannot serve both God and money." Matthew 6:24 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. Write the verse out on a sheet of paper, leaving several key words out. Ask your child to fill in the missing words. Show your child how to look the passage up in the Bible, using the name of the book, the chapter and the verse

Suggested Parent/Child Activity:



After dinner each night this week, discuss how each member of the family spent time with God during the day. It's easy to let other unimportant things come between us and our time with God. Discuss ways in which each family member can keep this from happening. Spend time as a family interacting with God. A great resource to accomplish this is Family Night Tool Chest Series by Widemann & Bruner which is published by Heritage Builders.

Daily Prayer:



Dear Lord, please help us keep our life priorities in the proper perspective. Let us keep our focus on You and the words of life we find in the Bible. May our hearts long to become closer to You. Keep us from letting earthly pursuits come between us and our relationship with You. Help us use the gifts You have given us to honor You. In the name of Jesus, amen.